
PROTOKÓŁ 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z posiedzenia nr 20/21 w dniu 20 września 2021 roku 

 

 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym za pomocą wideokonferencji w programie ZOOM 

Cloud Meetings. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1500 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji - Brygida Kolenda-Łabuś. 

 

 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pani Brygida Kolenda-Łabuś 

przywitała członków komisji oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 radnych: 

1. Brygida Koledna-Łubuś 

2. Tomasz Gabor 

3. Edyta Gola 

4. Janina Okrągły 

 

B. Kolenda-Łabuś: Stwierdzam, obrady Komisji są prawomocne. 

 

3. Porządek obrad. 

 Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia Komisji w dn. 17 sierpnia 2021 r. 

 Rozpatrzenie skargi Pana zanonimizowano na działalność Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego im. św. Jadwigi w Opolu.  

 Sprawy różne.  

 

B. Kolenda-Łabuś: czy są zastrzeżenia do proponowanego porządku obrad. Nie ma. 

Dziękuję. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty.  

 

4. Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia Komisji w dn. 17 sierpnia 2021 r. 

B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby do protokołu zgłosić swoje uwagi? 

Nie widzę. Dziękuję. Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 

5. Rozpatrzenie skargi Pana zanonimizowano na działalność Wojewódzkiego 

Szpitala Specjalistycznego im. św. Jadwigi w Opolu.  

Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś przedstawiła przedmiot skargi oraz stanowisko 

Wicemarszałek Województwa Opolskiego Pani Zuzanny Donath-Kasiury. Następnie rozpoczęła 

dyskusję podczas której zaproszeni goście tj. Krzysztof Nazimek – dyrektor Wojewódzkiego 

Szpitala Specjalistycznego im. św. Jadwigi w Opolu oraz Izabela Damboń-Kandziora                             

– dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki Społecznej Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Opolskiego mieli możliwość udzielenia odpowiedzi na zapytania radnych.                    



Po zakończeniu dyskusji, członkowie Komisji zgodnie postawili wniosek, aby uznać skargę                                   

za nieuzasadnioną, po czym przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie 

„Za” - 4 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 0 

Uznano, że skarga jest niezasadna.    

 

6. Sprawy różne.  

B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś chciały zabrać głos? Nie widzę.  

   

  

Przewodnicząca Komisji podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział w posiedzeniu 

i zamknęła obrady. Zakończenie o godz. 1535                                                    

   

 

Przewodnicząca Komisji                                                            

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Brygida Kolenda-Łabuś 
 
 
 
Protokołował: Przemysław Kasztelan 

  

 


